
 
 
 
 

Zápis č. 4 z veřejného zasedání AS FF UJEP, 
konaného dne 5. 10. 2011 

 
 

 
PŘÍTOMNI:  

• komora akademických pracovníků: Mgr. Martin Veselý, Ph. D.  
      Mgr. Eva Krovová 

Mgr. Vilém Zábranský 
      Mgr. Martin Nitsche, Ph.D. 
 

• studentská komora:   Bc. Josef Trnka 
      Soňa Donátová  
      Jakub Doležel 
 

 
OMLUVENI:    doc. PhDr. Renata Cornejo, Ph.D.  
      Jan Grisa 
 
HOSTÉ:     doc. Ing. Aleš Havlíček, Ph.D. 
      PhDr. Jiří Koumar, Ph.D. 
      Mgr. David Tomíček, Ph.D. 
      doc. RNDr. Josef Moural, Ph.D.   
 
 
            

 
 

PROGRAM: 
1. Zahájení 
2. Nové vedení FF UJEP 
3. VR FF UJEP 
4. Nominace do Rady VŠ 
5. Svolání akademické obce FF UJEP 
6. Různé 
 
 
bod 1.  
Předseda senátu přivítal přítomné a seznámil je s programem jednání. Dále poděkoval za schválení 
Podmínek  přijímacího  řízení  na ak. rok 2012 – 2013 k 2. 9. 2011 formou per rollam. 
 
 
bod 2.   
Doc. Ing. Aleš Havlíček, Ph.D., děkan FF UJEP představil členům AS FF UJEP svůj pracovní tým, 
který bude ve vedení fakulty působit od 1. 9. 2011 – 31. 8. 2015: 
doc. PhDr. Michaela Hrubá, Ph.D. - proděkanka pro rozvoj a informatizaci 
PhDr. Jiří Koumar, Ph.D.  - proděkan pro studium 
Mgr. David Tomíček, Ph.D.  - proděkan pro vědu a zahraniční vztahy 
 



Senátory upozornil na skutečnost, že PhDr. Jiří Koumar, Ph.D., bude svou funkci proděkana pro 
studium vykonávat pouze v zimním semestru akademického roku 2011/12, poté bude z funkce 
odvolán a AS FF UJEP bude požádán, aby do této funkce byla jmenována Mgr. Hana Bergerová, Dr., 
která v současné době dokončuje habilitační řízení. 
 
Usnesení: 
V souladu s ustanovením § 27 odst. 2 písm. b, zákona se členové senátu kladně vyjádřili  ke 
jmenování nových proděkanů.     (0-0-0) 
 

7 pro, 0 proti, 0 zdržel se 
 
bod 3. 
Doc. Havlíček přítomným senátorům vysvětlil, že VR UJEP zvolená pro předchozí funkční období 
nebyla dosud řádně odvolána, proto žádá AS UJEP dodatečně o její odvolání. 
Přítomní senátoři dále obdrželi návrh rektora na složení VR FF UJEP pro funkční období 2011 – 2015 
(viz. příloha zápisu). 
 
Usnesení I: 

AS FF UJEP v souladu s ustanovením § 27 odst. 1 písm. f  zákona schvaluje návrh děkana na 
odvolání členů stávající Vědecké rady UJEP k 5. 10. 2011. 
          (7-0-0) 
 
Usnesení II 

AS UJEP v souladu s ustanovením  § 27 odst. 1 písm. f zákona schvaluje návrh děkana na jmenování 
členů Vědecké rady UJEP v předloženém znění. od 6.10.2011 ?? 
          (7-0-0) 
 
 
bod 4. 
Senátoři se vyjádřili k předloženému návrhu delegovat členy do Rady VŠ UJEP na další období 2012-
2014. Filozofickou fakultu bude reprezentovat Bc. Antonín Kadlec, a to jako člen pracovní komise pro 
kvalitu vysokých škol a její hodnocení. 
 
Usnesení  
AS FF UJEP schválil návrh delegovat člena (členů) do Rady VŠ FF UJEP. 
          (7-0-0) 
 
bod 5. 
AS FF UJEP vyhlásil  na čtvrtek 13. 10. 2011 od 12 hod. v aule PF setkání Akademické obce FF 
UJEP. 

 
 
 
 
 
 
 

Mgr. Martin Veselý, Ph.D. 
předseda AS FF UJEP 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapsala: Bc. Hana Krchovová 


